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§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund
Lukas Wendt
Victor Lantz

Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
Alexandra Sjösten
Micaela Bortas
Rasmus Stålberg
Lovisa Svensson

Karl Tengelin
Sofie Hellmark
Alice Herdenberg t.o.m. §12
Christine Sjölander

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Cafémästare Lukas Wendt utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Micaela Bortas medddelade att det skulle vara val-FM på söndagen i kåraulan, att
koordinatoransökan för ARKAD fortfarande var öppen, att det var InnovationWeek veckan efter,
att det skulle vara pub samma kväll, att man fortfarande kunde köpa biljetter till eftersläppet
på Corneliusbalen i expen samt att höstens nollningstema var En Rebellisk Nollning.

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att de sålde glass i caféet igen.

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att det var Alumnipub samma kväll i Hilbert Café
samt att det var WE Don’t FuckING KnoW-slasque på fredagen.

§ 7 Orgasmatron/hårbottenmassage

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att överfös Felix Agner lyft frågan om att köpa in
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en hårbottenmasserare, eftersom det är skönt. De villa avsätta pengar ur kontot för styrelsen
disponibelt till detta. Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att hon hade en sådan som hon
kunde tänka sig att skänka till sektionen.

§ 8 -sektionens bästa låt

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att -sektionen skulle göra om sin sångbok och att
de skulle inludera en sida om varje sektion. De vill därför ha med en sång om varje sektion
för att kunna sjunga i hyllning. Förslag skulle skickas in innan den 3 april. Ordförande Joost
Kranenborg föreslog att man skulle rådfråga sångförmännen. Styrelsen gillade förslaget att ha
hyllningsvisan som hyllningsvisa.

§ 9 JFF

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att ordförande för tackmästeriutskottet på kåren fram-
fört en önskan om att styrelserna skulle jobba på JFF-sittningarna den 21 maj. Några styrelse-
medlemmar uttryckte intresse för att jobba.

§ 10 Diskussionsmöte (styrelsen)

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att kärnstyrelsen diskuterat möjligheten att ha ett
diskussionsmöte efter vårterminsmötet men innan SaFt. Han föreslog därför onsdagen den 13
april. Styrelsen diskuterade möjligheten att ha mötet på tisdagen i fallet att valdelen av vårter-
minsmötet ej skulle ta två dagar, då detta skulle passa bättre för vissa styrelsemedlemmar.

Styrelsen beslutade

att ha diskussionsmöte tisdagen den 12 april ifall valmötet inte tar två dagar.

§ 10.1 Borttappade kvitton

Alice Herdenberg meddelade att det saknades två kvitton för sexmästeriet 2015. Det ena var ett
kvitto från City Gross på 133,25 kronor för mat till en FETSM, och det andra var ett kvitto på
65 kronor från Gott och Nära för jobbarmat.

Styrelsen beslutade

att godkänna utläggen ovan trots avsaknad av kvitto.

§ 11 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.
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§ 12 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F10–VT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F15–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F11–VT16
F01–VT16 Propositionsforum David Wessman F15–VT16

Café/Hilbertrumskorridoren: Ordförande Joost Kranenborg meddelade att sammankallande
Johan Andersson inte var närvarande med hade skickat information via mail som Kranenborg
föredrog. Där meddelade Andersson att de endast var två personer som arbetade med projektet
och att det därför gick sakta framåt men att de satsade på att vara klara med allt till sommaren.
Det som fanns kvar att göra var att köpa in ramar, band och färg till tidslinjen.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F15-VT16.

§ 13 Övrigt

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att han fått en offert från SJ angående tågbiljetter
till SaFt i Linköping. Den var på 656 kronor per person tur och retur, vilket skulle innebära ett
budgetöversteg på 2560 kronor. Sexmästare Sofia Leonardsson samt sanningsminister Alexandra
Sjösten meddelade att de både har bilar till förfogande, om det skulle vara en bättre lösning.
Vice ordförande Erik Andersson skulle undersöka det.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 6 april klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.
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I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Lukas Wendt
Justerare


